

BCEL ໄດ້ຮັບລາງວັນນັກທຸລະກິດຊັ້ນນຳດີເດັ່ນ ສຄອຊ ປະຈຳປີ 2022 (Lao Business Leader Award 2022)

ໃນຕອນບ່າຍ ວັນຈັນ, ວັນທີ 23 ມັງກອນ 2023 ທີ່ ຫໍປະຊຸມແຫ່ງຊາດ, BCEL ໄດ້ເຂົ້າຮ່ວມກອງປະຊຸມ ຮັບຟັງການໂອ້ລົມຂອງພະນະທ່ານນາຍົກລັດຖະມົນຕີ ແຫ່ງ ສປປ ລາວ ແລະ ງານມອບລາງວັນນັກທຸລະກິດຊັ້ນນຳດີເດັ່ນ ປະຈຳປີ 2022 ທີ່ຈັດຂຶ້ນໂດຍ ສະພາການຄ້າ ແລະ ອຸດສາຫະກຳ ແຫ່ງຊາດລາວ ໂດຍການເປັນປະທານຂອງ ທ່ານ ສອນໄຊ ສີພັນດອນ ນາຍົກລັດຖະມົນຕີ ແຫ່ງ ສປປ ລາວ ແລະ ມີບັນດາທ່ານ ລັດຖະມົນຕີ, ຮອງລັດຖະມົນຕີ, ຕາງໜ້າຈາກພາກລັດ, ພາກທຸລະກິດເຂົ້າຮ່ວມຫຼາຍກວ່າ 400 ທ່ານ. ໃນນັ້ນ BCEL ເປັນໜຶ່ງໃນຫົວໜ່ວຍທຸລະກິດ ທີ່ໄດ້ຮັບລາງວັນ ນັກທຸລະກິດຊັ້ນນຳດີເດັ່ນ ສຄອຊ ປະຈຳປີ 2022 (Lao Business Leader Award 2022) ທີ່ ມີຄວາມສາມາດໂດດເດັ່ນປະກອບສ່ວນພັນທະອາກອນໃຫ້ແກ່ລັດ ມີຜົນງານປະກອບສ່ວນຊ່ວຍເຫຼືອສັງຄົມ ມີການ ບໍລິຫານທີ່ມີປະສິດທິຜົນ ປະກອບສ່ວນຕໍ່ການສ້າງຄວາມເຂັ້ມແຂງໃຫ້ສະພາການຄ້າ ແລະ ອຸດສາຫະກຳ ແຫ່ງຊາດ ລາວ ສາມາດນຳພາວິສາຫະກິດຂອງຕົນຜ່ານຜ່າວິກິດກັບສະພາບເສດຖະກິດທີ່ເກີດຂຶ້ນໄດ້.



ລາງວັນອັນມີຄຸນຄ່າໃນຄັ້ງນີ້ ມອບໂດຍ ທ່ານ ມະໄລທອງ ກົມມະສິດ ລັດຖະມົນຕີກະຊວງອຸດສາຫະກຳ ແລະ ການຄ້າ ໃນນາມ BCEL ຂຶ້ນຮັບລາງວັນໂດຍ ທ່ານ ນາງ ບົວໄພວັນ ນິນດາວິງ ຮອງຜູ້ອຳນວຍການທະນາຄານ ການຄ້າຕ່າງປະເທດລາວ ມະຫາຊຸມ, ນອກຈາກນັ້ນ BCEL ຍັງໄດ້ຮັບໃບຍ້ອງຍໍໃນການປະກອບສ່ວນສະໜັບສະ ໜູນງານດັ່ງກ່າວອີກດ້ວຍ.



ກອງປະຊຸມໃນຄັ້ງນີ້ແມ່ນໄດ້ຮັບຟັງການໂອ້ລົມຂອງ ທ່ານນາຍົກລັດຖະມົນຕີ ສ້າງຄວາມເຂົ້າໃຈເລິກເຊິ່ງຍິ່ງ ຂຶ້ນໃຫ້ແກ່ພາກທຸລະກິດກ່ຽວກັບແນວທາງນະໂຍບາຍຂອງພັກ ແລະ ລັດຖະບານ ພ້ອມທັງໃຫ້ທິດເຍືອງທາງ ຊີ້ນຳ-ນຳພາ ຜູ້ປະກອບການກໍ່ຕັ້ງພາກທຸລະກິດໃຫ້ສາມາດປັບປຸງ ແລະ ແກ້ໄຂບັນຫາທີ່ເປັນອຸປະສັກຕໍ່ການດຳເນີນທຸລະກິດ ເພື່ອໃຫ້ບັນດາຫົວໜ່ວຍທຸລະກິດມີການຂະຫຍາຍຕົວຂຶ້ນໄປເລື້ອຍໆ.



ພວກເຮົາຂໍຂອບໃຈເປັນຢ່າງສູງມາຍັງ ສະພາການຄ້າ ແລະ ອຸດສາຫະກຳ ແຫ່ງຊາດລາວ ທີ່ໄດ້ມອບລາງວັນອັນ ຊົງຄຸນຄ່ານີ້ໃຫ້ກັບ BCEL ແລະ ຂໍຂອບໃຈລູກຄ້າທຸກທ່ານທີ່ໃຫ້ການສະໜັບສະໜູນ ຊົມໃຊ້ຜະລິດຕະພັນ ແລະ ການບໍລິການຕະຫຼອດມາ. BCEL ສັນຍາຈະສືບຕໍ່ມຸ້ງໜັ້ນພັດທະນາລະບົບການບໍລິການທາງດ້ານການເງິນຢ່າງບໍ່ຢຸດ ຍິ້ງເພື່ອໃຫ້ແທດເໝາະກັບຄວາມຕ້ອງການຂອງລູກຄ້າຜູ້ໃຊ້ບໍລິການ ໂດຍທຸກຜະລິດຕະພັນ ແລະ ການບໍລິການແມ່ນ ເນັ້ນເຖິງຄວາມຫັນສະໄໝ, ສະດວກ, ປອດໄພ, ກວດສອບໄດ້ ແລະ ໄດ້ມາດຕະຖານສາກົນ.



ທະນາຄານການຄ້າຕ່າງປະເທດລາວ ມະຫາຊົນ
BANQUE POUR LE COMMERCE EXTERIEUR LAO PUBLIC

